
Rada Gminy Lisewo 

Radni-Sesja 

Protokół nr XXVIII/2021 

XXVIII Sesja w dniu 20 maja 2021  

Obrady rozpoczęto 20 maja 2021 o godz. 08:30, a zakończono o godz. 09:22 tego samego 

dnia. 

1. Stwierdzenie prawomocności obrad i otwarcie Sesji. 

W posiedzeniu wzięło udział 14 członków. Nieobecna radna Beata Brzozowska 

Obecni: 

1. Maria Adamczyk 

2. Beata Brzozowska 

3. Tomasz Chmarzyński 

4. Iwona Dobosz 

5. Anna Dulska 

6. Piotr Goliński 

7. Marek Góreczny 

8. Bartosz Jaworski 

9. Iwona Kamińska 

10. Antoni Kowalski 

11. Elżbieta Lewandowska 

12. Aleksandra Uchacz 

13. Adam Wojnowski 

14. Marcin Wysocki 

15. Monika Zając 

Po stwierdzeniu kworum Przewodniczący Rady Piotr Goliński otworzył XXVIII Sesję Rady 

Gminy Lisewo. 

W Sesji uczestniczyli: Wójt Gminy Jakub Kochowicz, Sekretarz Gminy Katarzyna 

Gostkowska, Skarbnik Gminy Izabela Klafczyńska, Radca prawny Anna Kaszubowska, 

Kierownik GOPS Monika Kowal, Kierownik RGiI Rafał Dobek, Inspektor ds. planowania i 

współpracy z jednostkami pomocniczymi Monika Maćkowska, Inspektor ds. obsługi rady 

gminy i gospodarki nieruchomościami Joanna Grabowska, Informatyk Michał Lewandowski, 

Księgowa GOZ Ewa Stachewicz. 

 

2. Wyznaczenie Sekretarza obrad. 

 

Na Sekretarza Przewodniczący Rady wyznaczył Wiceprzewodniczącą Rady Aleksandrę 

Uchacz.. 

 

3. Zatwierdzenie porządku obrad. 

 

 

 



 

Proponowany porządek obrad 

1. Stwierdzenie prawomocności obrad i otwarcie Sesji. 

2. Wyznaczenie Sekretarza obrad. 

3. Zatwierdzenie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z XXVII Sesji Rady Gminy. 

5. Informacja z działalności Wójta Gminy Lisewo. 

6. Sprawozdanie Komisji Rewizyjnej z przeprowadzonych kontroli. 

7. Sprawozdania z działalności Komisji Stałych Rady Gminy Lisewo. 

      8. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Chełmińskiego - projekt nr 1; 

b) udzielenia pomocy finansowej dla Województwa Kujawsko-Pomorskiego – projekt nr 

2; 

c) zmiany budżetu Gminy Lisewo na 2021 rok – projekt nr 3; 

d) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2021-2029 – projekt nr 4; 

e) oceny sytuacji ekonomiczno-finansowej Gminnego Ośrodka Zdrowia w Lisewie – 

projekt nr 5; 

f) zatwierdzenia sprawozdania finansowego Gminnego Ośrodka Zdrowia w Lisewie za 

2020 rok – projekt nr 6; 

g) określenia wzoru wniosku o przyznanie dodatku mieszkaniowego oraz wzoru 

deklaracji o dochodach obowiązujących – projekt nr 7; 

h) zarządzenia przeprowadzenia wyborów uzupełniających Sołtysa w Sołectwie 

Strucfoń– projekt nr 8; 

i) określenia wzorów kart do głosowania w wyborach uzupełniających Sołtysa w 

Sołectwie Strucfoń projekt nr 9; 

j) udzielenia dotacji celowej Parafii Rzymskokatolickiej p.w. Podwyższenia Krzyża Św. 

w Lisewie – projekt nr 10; 

k) zatwierdzenia wniosku o wsparcie ze środków Rządowego Funduszu Rozwoju 

Mieszkalnictwa na sfinansowanie objęcia udziałów w tworzonej Społecznej 

Inicjatywie Mieszkaniowej - projekt nr 11.  

    9. Sprawy bieżące i zakończenie Sesji.      
 

Głosowano w sprawie: 

Zatwierdzenie porządku obrad.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Maria Adamczyk, Tomasz Chmarzyński, Iwona Dobosz, Anna Dulska, Piotr Goliński, 

Marek Góreczny, Bartosz Jaworski, Iwona Kamińska, Antoni Kowalski, Elżbieta 

Lewandowska, Aleksandra Uchacz, Adam Wojnowski, Marcin Wysocki, Monika Zając 

NIEOBECNI (1) 

Beata Brzozowska 

 

 

 



 

4. Przyjęcie protokołu z XXVII Sesji Rady Gminy. 

 

Do protokołu z XXVII Sesji nie zostały zgłoszone uwagi. Protokół został w całości 

przyjęty. 

 

5. Informacja z działalności Wójta Gminy Lisewo. 

 

Wójt Gminy Jakub Kochowicz przedstawił sprawozdanie w formie prezentacji – 

załącznik nr 1.  

 

Radny Bartosz Jaworski zadał pytania dotyczące spotkania Wójta z Klubem 

„VICTORIA”: Co było przedmiotem spotkania? Jaka tematyka była poruszana? 

Wójt Gminy Jakub Kochowicz powiedział, że spotkał się w poniedziałek w godzinach 

popołudniowych. Tematem spotkania była kwestia nawodnienia boiska, aktualna sytuacja 

klubu. Rozmowy na temat co będzie się działo, jak klub awansuje do V ligi. Na ten 

moment klub ma 7 punktów przewagi nad kolejnymi drużynami w tabeli. Zostało sześć 

kolejek. Wczoraj klub wygrał 3:0. Spotkanie nie było bardzo oficjalne, było robocze. W 

spotkaniu uczestniczyli członkowie zarządu klubu, piłkarze, trenerzy. Głównie spotkanie 

dotyczyło stanu boiska, nawodnienia, utrzymania oraz finansów. 

6. Sprawozdanie Komisji Rewizyjnej z przeprowadzonych kontroli. 

 

Sprawozdanie Komisji Rewizyjnej z kontroli Szkoły Podstawowej im. Marii 

Skłodowskiej – Curie w Krusinie 

Kontrolowana jednostka: Szkoła Podstawowa im. Marii Skłodowskiej – Curie w Krusinie  

Skład komisji kontrolującej: 

Przewodniczący komisji: Adam Wojnowski 

Zastępca Przewodniczącego Komisji: Bartosz Jaworski 

Członek: Maria Adamczyk, Iwona Kamińska, Tomasz Chmarzyński 
 

Data rozpoczęcia kontroli: 26 marca 2021 r. 

Data zakończenia kontroli: 12 kwietnia 2021 r. 

Zakres kontroli: kompleksowa 

Kierownik jednostki kontrolowanej: Dyrektor Szkoły Pani Wiesława Chojnicka 

Przebieg kontroli i wyniki czynności kontrolnych 

Wyjaśnień i informacji udzielała: Dyrektor Szkoły Podstawowej w Krusinie Pani Wiesława 

Chojnicka  



Komisja na podstawie materiałów przedstawionych przez Panią Wiesławę Chojnicką – 

Dyrektor SP Krusin oraz Panią Dorotę Jankowską – Główną Księgową Szkół przeanalizowała 

i skontrolowała: 

1.Strukturę zatrudnienia. 

2.Liczbę dzieci w poszczególnych oddziałach. 

3. Wyniki egzaminu po szkole podstawowej w 2020 

4. Funkcjonowanie szkoły w trakcie zdalnego nauczania 

5.Regulamin przyznawania zasiłków na pomoc zdrowotną dla nauczycieli 

6.Zadania wykonane na rzecz szkoły w 2020 roku 

7.Regulamin ZFŚS i wydatki z ZFŚS w roku 2020 

8.Informację z wykonania budżetu- 2020 

Komisja w toku przeprowadzonej kontroli nie stwierdziła nieprawidłowości. 

Komisja nie wydała zaleceń pokontrolnych. 

 

Głosowano w sprawie: 

Sprawozdanie Komisji Rewizyjnej z kontroli Szkoły Podstawowej im. Marii 

Skłodowskiej – Curie w Krusinie.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Maria Adamczyk, Tomasz Chmarzyński, Iwona Dobosz, Anna Dulska, Piotr Goliński, 

Marek Góreczny, Bartosz Jaworski, Iwona Kamińska, Antoni Kowalski, Elżbieta 

Lewandowska, Aleksandra Uchacz, Adam Wojnowski, Marcin Wysocki, Monika Zając 

NIEOBECNI (1) 

Beata Brzozowska 

 

Sprawozdanie Komisji Rewizyjnej z przeprowadzonej kontroli jednostki 

pomocniczej - Sołectwa Pniewite  

 

Kontrolowana jednostka: Sołectwo Pniewite 

Skład komisji kontrolującej: 

Przewodniczący komisji: Adam Wojnowski 

Zastępca Przewodniczącego Komisji: Bartosz Jaworski 

Członkowie: Maria Adamczyk, Tomasz Chmarzyński, Iwona Kamińska 

Data rozpoczęcia kontroli: 11 marca 2021 r. 



Data zakończenia kontroli: 12 kwietnia 2021 r. 

Zakres kontroli: realizacja Funduszu Sołeckiego sołectwa Pniewite. 

Sołtys Sołectwa Pniewite Pan Andrzej Grędzicki 

Przebieg kontroli i wyniki czynności kontrolnych 

  Wyjaśnień i informacji udzielał: Sołtys Sołectwa Pniewite Andrzej Grędzicki, Wójt 

Gminy Jakub Kochowicz, Inspektor ds. planowania i współpracy z jednostkami 

pomocniczymi Monika Maćkowska 

Komisja skontrolowała jednostkę pomocniczą pod kątem realizacji Fundusz 

Sołeckiego.                                             

Ponadto zapoznała się z:  

Protokołami z posiedzeń Rady Sołeckiej w 2020 roku; 

Protokołem z zebrania sołectwa Pniewite w 2020 r. wraz z załącznikami; 

Dokumentacją związana z funduszem sołeckim w 2020 r. (plan i realizacja): 

           - Wykaz zrealizowanych przedsięwzięć wraz z kwotami, 

- Spisy faktur  

            Kosztami i  przychodami w 2020 r. i w 2019 r., związanymi z prowadzeniem świetlic: 

             - Zestawienie wynajmów świetlicy 

             - Wykaz kosztów prowadzenia świetlicy (wraz z remontami) 

Komisja  w toku przeprowadzonej kontroli Sołectwa Pniewite nie stwierdziła 

nieprawidłowości.   

Komisja nie zgłosiła uwag i nie wydała zaleceń pokontrolnych. 

 

Głosowano w sprawie: 

Sprawozdanie Komisji Rewizyjnej z przeprowadzonej kontroli jednostki pomocniczej - 

Sołectwa Pniewite .  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Maria Adamczyk, Tomasz Chmarzyński, Iwona Dobosz, Anna Dulska, Piotr Goliński, 

Marek Góreczny, Bartosz Jaworski, Iwona Kamińska, Antoni Kowalski, Elżbieta 



Lewandowska, Aleksandra Uchacz, Adam Wojnowski, Marcin Wysocki, Monika Zając 

NIEOBECNI (1) 

Beata Brzozowska 

 

Sprawozdanie Komisji Rewizyjnej z kontroli jednostki pomocniczej - Sołectwa 

Drzonowo  

Kontrolowana jednostka: Sołectwo Drzonowo 

Skład komisji kontrolującej: 

Przewodniczący komisji: Adam Wojnowski 

Zastępca Przewodniczącego Komisji : Bartosz Jaworski 

Członkowie: Maria Adamczyk, Tomasz Chmarzyński, Iwona Kamińska 

Data rozpoczęcia kontroli: 11 marca 2021 r. 

Data zakończenia kontroli: 12 kwietnia 2021 r. 

Zakres kontroli: realizacja Funduszu Sołeckiego sołectwa Drzonowo. 

Sołtys Sołectwa Drzonowo Monika Wonatowska. 

Przebieg kontroli i wyniki czynności kontrolnych 

  Wyjaśnień i informacji udzielał: Sołtys Sołectwa Drzonowo Pani Monika 

Wonatowska, Wójt Gminy Jakub Kochowicz, Inspektor ds. planowania i współpracy z 

jednostkami pomocniczymi Monika Maćkowska 

Komisja skontrolowała jednostkę pomocniczą pod kątem realizacji Funduszu 

Sołeckiego.                                            . 

Ponadto zapoznała się z:  

Protokołami z zebrań sołectwa Drzonowo w 2020 r. wraz z załącznikami; 

Dokumentacją związana z funduszem sołeckim w 2020 r. (plan i realizacja): 

           - Wykaz zrealizowanych przedsięwzięć wraz z kwotami, 

- Spisy faktur  

            Kosztami w 2020 r. i w 2019 r., związanymi z prowadzeniem świetlic: 

             - Wykaz kosztów prowadzenia świetlicy 



Komisja w toku przeprowadzonej kontroli Sołectwa Drzonowo nie stwierdziła 

nieprawidłowości.   

Komisja nie zgłosiła uwag i nie wydała zaleceń pokontrolnych. 

 

Głosowano w sprawie: 

Sprawozdanie Komisji Rewizyjnej z kontroli jednostki pomocniczej - Sołectwa Drzonowo.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Maria Adamczyk, Tomasz Chmarzyński, Iwona Dobosz, Anna Dulska, Piotr Goliński, Marek 

Góreczny, Bartosz Jaworski, Iwona Kamińska, Antoni Kowalski, Elżbieta Lewandowska, 

Aleksandra Uchacz, Adam Wojnowski, Marcin Wysocki, Monika Zając 

NIEOBECNI (1) 

Beata Brzozowska 

 

 

7. Sprawozdania z działalności Komisji Stałych Rady Gminy Lisewo. 

 

Przewodniczący Komisji Stałych Rady Gminy Lisewo złożyli sprawozdania z działalności 

komisji. 

 

 

8. Podjęcie uchwał w sprawie: 

 

a) Skarbnik Gminy Izabela Klafczyńska przedstawiła projekt uchwały w sprawie udzielenia 

pomocy finansowej dla Powiatu Chełmińskiego - projekt nr 1; 

 

Głosowano w sprawie: 

udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Chełmińskiego - projekt nr 1; 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Maria Adamczyk, Tomasz Chmarzyński, Iwona Dobosz, Anna Dulska, Piotr Goliński, Marek 

Góreczny, Bartosz Jaworski, Iwona Kamińska, Antoni Kowalski, Elżbieta Lewandowska, 

Aleksandra Uchacz, Adam Wojnowski, Marcin Wysocki, Monika Zając 

NIEOBECNI (1) 

Beata Brzozowska 



 

Uchwała Nr XXVIII/186/2021 Rady Gminy Lisewo z dnia 20 maja 2021 r. w sprawie 

udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Chełmińskiego została podjęta jednogłośnie – 

załącznik nr 2 do protokołu. 

 

b) Skarbnik Gminy Izabela Klafczyńska przedstawiła projekt uchwały w sprawie udzielenia 

pomocy finansowej dla Województwa Kujawsko-Pomorskiego – projekt nr 2; 

 

Głosowano w sprawie: 

udzielenia pomocy finansowej dla Województwa Kujawsko-Pomorskiego – projekt nr 2;.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Maria Adamczyk, Tomasz Chmarzyński, Iwona Dobosz, Anna Dulska, Piotr Goliński, Marek 

Góreczny, Bartosz Jaworski, Iwona Kamińska, Antoni Kowalski, Elżbieta Lewandowska, 

Aleksandra Uchacz, Adam Wojnowski, Marcin Wysocki, Monika Zając 

NIEOBECNI (1) 

Beata Brzozowska 

 

Uchwała Nr XXVIII/187/2021 Rady Gminy Lisewo z dnia 20 maja 2021 r. w sprawie 

udzielenia pomocy finansowej dla Województwa Kujawsko-Pomorskiego została podjęta 

jednogłośnie – załącznik nr 3 do protokołu. 

 

c) Skarbnik Gminy Izabela Klafczyńska przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmiany 

budżetu Gminy Lisewo na 2021 rok – projekt nr 3; 

Radny Bartosz Jaworski zapytał o wydatek dotyczący opłaty za wynajem świetlicy w 

Lipienku. Poprosił o uszczegółowienie kwestii tego wydatku. Z jakiego tytułu zostanie ona 

podniesiona.  

Skarbnik Gminy Izabela Klafczyńska odpowiedziała, że świetlica jest wynajmowana i trzeba 

dokonać opłaty dzierżawcy, który nam wynajmuje. 

Radny Bartosz Jaworski poprosił o powtórzenie, kto wynajmuje. 

Skarbnik Gminy Izabela Klafczyńska odpowiedziała, że Gmina wynajmuje świetlicę w 

Lipienku i ponosi z tego tytułu opłatę.   

Radny Bartosz Jaworski zapytał w jakich przypadkach, w jakich sytuacjach ten wynajem 

następuje? 

Skarbnik Gminy Izabela Klafczyńska odpowiedziała, że całoroczny.  



Radny Bartosz Jaworski zapytał w jakim celu jest wynajmowana świetlica? 

Skarbnik Gminy Izabela Klafczyńska odpowiedziała, że jako lokal. 

Radny Bartosz Jaworski zapytał w jakim celu, co musi się stać, żeby wynająć? 

Wójt Gminy Jakub Kochowicz odpowiedział, że kwota jest zabezpieczona na opłatę za 

dzierżawę lokalu w budynku. Od wielu lat dzierżawimy lokal w Lipienku. To nie jest jakaś 

dodatkowa opłata. Umowa na lokal podpisana jest od wielu lat.  

 

Głosowano w sprawie: 

zmiany budżetu Gminy Lisewo na 2021 rok – projekt nr 3;.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Maria Adamczyk, Tomasz Chmarzyński, Iwona Dobosz, Anna Dulska, Piotr Goliński, Marek 

Góreczny, Iwona Kamińska, Antoni Kowalski, Elżbieta Lewandowska, Aleksandra Uchacz, 

Adam Wojnowski, Marcin Wysocki, Monika Zając 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Bartosz Jaworski 

NIEOBECNI (1) 

Beata Brzozowska 

Uchwała Nr XXVIII/188/2021 Rady Gminy Lisewo z dnia 20 maja 2021 r. w sprawie 

zmiany budżetu Gminy Lisewo na 2021 została podjęta jednogłośnie – załącznik nr 4 do 

protokołu. 

 

d) Skarbnik Gminy Izabela Klafczyńska przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2021-2029 – projekt nr 4; 

 

Głosowano w sprawie: 

zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2021-2029 – projekt nr 4; 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Maria Adamczyk, Tomasz Chmarzyński, Iwona Dobosz, Anna Dulska, Piotr Goliński, Marek 

Góreczny, Bartosz Jaworski, Iwona Kamińska, Antoni Kowalski, Elżbieta Lewandowska, 

Aleksandra Uchacz, Adam Wojnowski, Marcin Wysocki, Monika Zając 



NIEOBECNI (1) 

Beata Brzozowska 

Uchwała Nr XXVIII/189/2021 Rady Gminy Lisewo z dnia 20 maja 2021 r. w sprawie 

zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2021- została podjęta jednogłośnie – 

załącznik nr 5 do protokołu. 

 

e) Księgowa GOZ Ewa Stachewicz przedstawiła projekt uchwały w sprawie oceny sytuacji 

ekonomiczno-finansowej Gminnego Ośrodka Zdrowia w Lisewie – projekt nr 5; 

 

Głosowano w sprawie: 

oceny sytuacji ekonomiczno-finansowej Gminnego Ośrodka Zdrowia w Lisewie – projekt nr 

5; 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Maria Adamczyk, Tomasz Chmarzyński, Iwona Dobosz, Anna Dulska, Piotr Goliński, Marek 

Góreczny, Bartosz Jaworski, Iwona Kamińska, Antoni Kowalski, Elżbieta Lewandowska, 

Aleksandra Uchacz, Adam Wojnowski, Marcin Wysocki, Monika Zając 

NIEOBECNI (1) 

Beata Brzozowska 

 

 

Uchwała Nr XXVIII/190/2021 Rady Gminy Lisewo z dnia 20 maja 2021 r. w sprawie oceny 

sytuacji ekonomiczno-finansowej Gminnego Ośrodka Zdrowia w Lisewie została podjęta 

jednogłośnie – załącznik nr 6 do protokołu. 

 

f) ) Księgowa GOZ Ewa Stachewicz przedstawiła projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia 

sprawozdania finansowego Gminnego Ośrodka Zdrowia w Lisewie za 2020 rok – projekt nr 

6; 

 

Głosowano w sprawie: 

zatwierdzenia sprawozdania finansowego Gminnego Ośrodka Zdrowia w Lisewie za 2020 rok 

– projekt nr 6;.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Maria Adamczyk, Tomasz Chmarzyński, Iwona Dobosz, Anna Dulska, Piotr Goliński, Marek 



Góreczny, Bartosz Jaworski, Iwona Kamińska, Antoni Kowalski, Elżbieta Lewandowska, 

Aleksandra Uchacz, Adam Wojnowski, Marcin Wysocki, Monika Zając 

NIEOBECNI (1) 

Beata Brzozowska 

Uchwała Nr XXVIII/191/2021 Rady Gminy Lisewo z dnia 20 maja 2021 r. w sprawie 

zatwierdzenia sprawozdania finansowego Gminnego Ośrodka Zdrowia w Lisewie za 2020 rok 

została podjęta jednogłośnie – załącznik nr 7 do protokołu. 

 

g) Kierownik GOPS Monika Kowal w sprawie określenia wzoru wniosku o przyznanie 

dodatku mieszkaniowego oraz wzoru deklaracji o dochodach obowiązujących – projekt nr 7; 

 

Głosowano w sprawie: 

określenia wzoru wniosku o przyznanie dodatku mieszkaniowego oraz wzoru deklaracji o 

dochodach obowiązujących – projekt nr 7; 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Maria Adamczyk, Tomasz Chmarzyński, Iwona Dobosz, Anna Dulska, Piotr Goliński, Marek 

Góreczny, Bartosz Jaworski, Iwona Kamińska, Antoni Kowalski, Elżbieta Lewandowska, 

Aleksandra Uchacz, Adam Wojnowski, Marcin Wysocki, Monika Zając 

NIEOBECNI (1) 

Beata Brzozowska 

 

Uchwała Nr XXVIII/192/2021 Rady Gminy Lisewo z dnia 20 maja 2021 r. w sprawie 

określenia wzoru wniosku o przyznanie dodatku mieszkaniowego oraz wzoru deklaracji o 

dochodach obowiązujących została podjęta jednogłośnie – załącznik nr 8 do protokołu. 

 

h) Inspektor ds. planowania i współpracy z jednostkami pomocniczymi Monika Maćkowska 

zarządzenia przeprowadzenia wyborów uzupełniających Sołtysa w Sołectwie Strucfoń– 

projekt nr 8; 

 

Głosowano w sprawie: 

zarządzenia przeprowadzenia wyborów uzupełniających Sołtysa w Sołectwie Strucfoń– 

projekt nr 8;.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 



Maria Adamczyk, Tomasz Chmarzyński, Iwona Dobosz, Anna Dulska, Piotr Goliński, Marek 

Góreczny, Bartosz Jaworski, Iwona Kamińska, Antoni Kowalski, Elżbieta Lewandowska, 

Aleksandra Uchacz, Adam Wojnowski, Marcin Wysocki, Monika Zając 

NIEOBECNI (1) 

Beata Brzozowska 

 

Uchwała Nr XXVIII/193/2021 Rady Gminy Lisewo z dnia 20 maja 2021 r. w sprawie 

zarządzenia przeprowadzenia wyborów uzupełniających Sołtysa w Sołectwie Strucfoń została 

podjęta jednogłośnie – załącznik nr 9 do protokołu. 

 

 

i) Inspektor ds. planowania i współpracy z jednostkami pomocniczymi Monika Maćkowska 

określenia wzorów kart do głosowania w wyborach uzupełniających Sołtysa w Sołectwie 

Strucfoń projekt nr 9; 

 

Głosowano w sprawie: 

określenia wzorów kart do głosowania w wyborach uzupełniających Sołtysa w Sołectwie 

Strucfoń projekt nr 9;.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Maria Adamczyk, Tomasz Chmarzyński, Iwona Dobosz, Anna Dulska, Piotr Goliński, Marek 

Góreczny, Bartosz Jaworski, Iwona Kamińska, Antoni Kowalski, Elżbieta Lewandowska, 

Aleksandra Uchacz, Adam Wojnowski, Marcin Wysocki, Monika Zając 

NIEOBECNI (1) 

Beata Brzozowska 

 

Uchwała Nr XXVIII/194/2021 Rady Gminy Lisewo z dnia 20 maja 2021 r. w sprawie 

określenia wzorów kart do głosowania w wyborach uzupełniających Sołtysa w Sołectwie 

Strucfoń została podjęta jednogłośnie – załącznik nr 10 do protokołu. 

 

 

j) Inspektor ds. obsługi rady gminy i gospodarki nieruchomościami Joanna Grabowska 

udzielenia dotacji celowej Parafii Rzymskokatolickiej p.w. Podwyższenia Krzyża Św. w 

Lisewie – projekt nr 10; 

 

Głosowano w sprawie: 

udzielenia dotacji celowej Parafii Rzymskokatolickiej p.w. Podwyższenia Krzyża Św. w 

Lisewie – projekt nr 10;  

 

Wyniki głosowania 



ZA: 13, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Maria Adamczyk, Tomasz Chmarzyński, Iwona Dobosz, Anna Dulska, Piotr Goliński, Marek 

Góreczny, Iwona Kamińska, Antoni Kowalski, Elżbieta Lewandowska, Aleksandra Uchacz, 

Adam Wojnowski, Marcin Wysocki, Monika Zając 

PRZECIW (1) 

Bartosz Jaworski 

NIEOBECNI (1) 

Beata Brzozowska 

 

Uchwała Nr XXVIII/195/2021 Rady Gminy Lisewo z dnia 20 maja 2021 r. w sprawie 

udzielenia dotacji celowej Parafii Rzymskokatolickiej p.w. Podwyższenia Krzyża Św. w 

Lisewie została podjęta – załącznik nr 11 do protokołu. 

 

 

k) Wójt Gminy Jakub Kochowicz przedstawił projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia 

wniosku o wsparcie ze środków Rządowego Funduszu Rozwoju Mieszkalnictwa na 

sfinansowanie objęcia udziałów w tworzonej Społecznej Inicjatywie Mieszkaniowej - projekt 

nr 11. 

 

Głosowano w sprawie: 

zatwierdzenia wniosku o wsparcie ze środków Rządowego Funduszu Rozwoju 

Mieszkalnictwa na sfinansowanie objęcia udziałów w tworzonej Społecznej Inicjatywie 

Mieszkaniowej - projekt nr 11.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Maria Adamczyk, Tomasz Chmarzyński, Iwona Dobosz, Anna Dulska, Piotr Goliński, Marek 

Góreczny, Iwona Kamińska, Antoni Kowalski, Elżbieta Lewandowska, Aleksandra Uchacz, 

Adam Wojnowski, Marcin Wysocki, Monika Zając 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Bartosz Jaworski 

NIEOBECNI (1) 

Beata Brzozowska 

 

Uchwała Nr XXVIII/196/2021 Rady Gminy Lisewo z dnia 20 maja 2021 r. w sprawie 

zatwierdzenia wniosku o wsparcie ze środków Rządowego Funduszu Rozwoju 

Mieszkalnictwa na sfinansowanie objęcia udziałów w tworzonej Społecznej Inicjatywie 

Mieszkaniowej została podjęta jednogłośnie – załącznik nr 12  do protokołu. 



 

 

9. Sprawy bieżące i zakończenie Sesji. 

Przewodniczący Rady Piotr Goliński poinformował, że nie wpłynęły żadne sprawy od 

mieszkańców, ani Sołtysów.  

Radna Anna Dulska na ręce Pani Sekretarz Gminy złożyła podziękowania dla Pań za trud i 

wysiłek przy porządkowaniu. Panie dbają o chodniki i miejsca przy chodnikach. Jest to praca 

ciężka i uciążliwa. Dzięki nim Lisewo wygląda bardzo ładnie. Poprosiła o przekazanie 

Paniom podziękowań. 

Sekretarz Gminy Katarzyna Gostkowska powiedziała, że jest jej bardzo miło, że praca ta jest 

zauważona. Powiedziała, że podziękowania przekaże Paniom, które na pewno będą dumne.  

Radny Tomasz Chmarzyński podziękował za podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu, 

gdzie m. in. dotyczyła ona budowy kanalizacji w Lipienku. Cieszy się, że ta sprawa została 

podjęta przez Wójta, że wyszedł z taką propozycją. Sprawa ciągnie się w Lipienku już 

kilkadziesiąt lat.  Dodał, że jest w trakcie zbierania deklaracji o przystąpieniu mieszkańców 

do tej kanalizacji. Do tej pory na kilkanaście zebranych deklaracji jedna osoba nie chce 

przystąpić do tej kanalizacji.  

Radny Tomasz Chmarzyński zaprosił mieszkańców gminy, radnych, druhów i strażaków do 

akcji oddawania krwi, która odbędzie się 29 maja w Lipienku. To jest akcja organizowana z 

okazji 100-lecia Związku Ochotniczych Straży Pożarnych. Po akcji, będzie poczęstunek, 

posadzenie dębu pamięci. Zaprosił wszystkich do podzielenia się tym co najcenniejsze.  

 

 

Przewodniczący Rady Piotr Goliński zamknął obrady XXVIII SESJI Rady Gminy Lisewo.  

  

Przewodniczący 

Rada Gminy Lisewo 

Piotr Goliński 

Sekretarz obrad 

Wiceprzewodnicząca Rady  

Aleksandra Uchacz  

 

Protokół sporządziła: Joanna Grabowska 

 


